
Generalforsamling i Roskilde Line Dance 
Søndag d. 8. oktober kl. 11.00 – 16.00 

 
 

Dagsorden: 
 
1. Valg af dirigent og referent: 
    Bestyrelsen foreslår Merete Louise Østberg som dirigent. 
    Bestyrelsen foreslår Tina Kruse-Christiansen som referent. 
- Merete er valgt som dirigent. 
- Tina er valgt som referent.  
 
 
2. Valg af stemmetællere (2 stk.) 
- Lone og Kurt er valgt. 
 
 
3. Fremlæggelse af formandens beretning til godkendelse 
- Merete fremlagde årets beretning. (Se nedenstående) 
  Beretningen blev godkendt. 
 
 
4. Fremlæggelse af regnskabet til godkendelse 
- Marianne gennemgik regnskabet mundtligt, dette blev godkendt. Der blev spurgt ind til klubtøj og tøjtryk, 
om det kan fremgå tydeligere i regnskabet, mht. klubtøj til instruktører og andre.  
 
 
5. Fremlæggelse af budget for kommende regnskabsår 
- Budget fremlagt mundtligt af Marianne, dette blev godkendt.  
Forslag fra medlemmer, til mere indtjening til klubben: 
Der blev talt om, at den huslejestigning der er kommet, efter vores sæsonstart, hvor vores kontingent er 
fastsat, burde være grundlag for en lille stigning i kontingentet igen. Men dette vil først kunne blive aktuelt 
til næste sæson.  
Vores arrangementer er meget billige, disse kunne sættes op i pris. 
Vi sætter vores Sparegris op på barskænken, så kan man donere en skilling, hvis man har lyst.  
Sparegrisen vil også blive sat frem på havnen til sommer.  
 
 
6. Indkomne forslag 
- Ingen indkomne forslag. 
     
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 
     Formand Merete Louise Østberg er på valg og ønsker genvalg. 
     Bestyrelsesmedlem Helle Gjeraae er på valg og ønsker genvalg. 
- Ingen kampvalg, begge er valgt igen og bliver siddende på deres poster. 
          
      
8. Valg af suppleant til bestyrelsen. 
     Der skal vælges 1 suppleant for en etårig periode. 
     Randi Jensen er på valg, ønsker ikke genvalg. 
     Pernille Grønager stiller op.  
- Pernille er valgt ind som suppleant. 



 
 
 
9. Valg af 1 revisor for en etårig periode: 
     Nuværende Susanne K. Andersen, der indstilles til genvalg. 
- Susanne er genvalgt som revisor. 
 
 
10. Eventuelt. 
- Pernille, som også er i festudvalget, står for vores gavekasse, og spørger til om man syntes at det fungerer 
på denne måde med indsamling til gaver?  
De fremmødte tilkendegav, at det er en god måde at indsamle til gaver på, man vil gerne have en ”huske” 
mail inden jul og inden sæsonafslutning, så man kan få betalt til gavekassen. 
- Der blev også spurgt om vores juleafslutning ligger for tæt på jul?   
Man kunne afholde arrangementet tidligere i december måned og så kalde det julefrokost i stedet for 
afslutning, da vores sæson først slutter midt i december.  
 
Udover dette var der stor enighed om, at vores klub er en fed klub at danse i men at vores 2 instruktører 
skal passe på sig selv, og hvis det betyder færre arrangementer udover vores dansetimer i hverdagene, så 
må det være sådan. 
 
Instruktørerne og bestyrelsen siger tak for de fine ord, et godt møde og en dejlig dansedag. 
 
Vi ses til dans. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Bilag 1 
 
Formandens beretning 2023  

Sæsonen startede lidt kaotisk, idet i forbindelse med at Alis desværre blev langtidssygemeldt, indgik Anette 

pludselig i løbet af ganske få uger i instruktørteamet både på de 2 Formiddags hold, på Begynder holdet og 

også på Begynder+ holdet.  

Anette knoklede derfor for at dygtiggøre sig, øvede sig en hel del både alene og sammen med Merete, og 

var desuden både på K1 instruktør kursus, samt på Cueing 1 kursus. Hun blev hurtig så dygtig, at hun 

gudskelov ku’ aflaste Merete og overtage både vores Begynder og Begynder+ hold. Men de 2 Formiddags 

hold rakte Anette & Meretes kræfter dog ikke til, så vi måtte desværre opgive at ha’ holdene sæsonen ud, 

hvorfor de blev lukket ned permanent med udgangen af 2022. De fik derefter tilbuddet om at rykke over 

på vores aftenhold eller få halvdelen af deres kontingent tilbage. Langt de fleste benyttede sig af et af de to 

tilbud. 

Selvom Alis så småt kom tilbage igen i starten af det nye år, måtte vi pga. langvarige uoverstigelige 

samarbejdsvanskeligheder i instruktørteamet, desværre se os nødsaget til at stoppe samarbejdet. Vi vil 

gerne takke Alis for mange gode år, og vi ønsker hende alt godt fremover. 

I modsætning til tidligere år, ku’ vi afholde samtlige af vores arrangementer, inkl. vores Valentinsdans & 5 

Års Fødselsdagsfest, hvor vi var hele 173 dansere fra hele 17 klubber. 

Vi kom også på Roskilde Havn i år, hvor vi for første gang havde booket beboerlokalet i tilfælde af hvis det 

sku blive regnvejr, eller hvis det sku’ blive koldt og blæsende. Og heldigvis for det, for ellers havde der 

været et par gange, vi ellers sku’ ha’ aflyst.  

Da alting stiger – også vores husleje som er steget med hele 20% – valgte vi at lave en lille 

kontingentstigning på 50 kr. pr. hold. Det regner vi også med, at vi er nødt til at gøre til næste sæson, idet 

det stort set er vores eneste indkomstkilde. 

Som noget nyt i denne sæson har vi fået et Ultra Begynder hold. For det kan godt være temmelig 

udfordrende, når man som helt nybegynder starter på et hold, hvor langt de fleste har danset før. De får 

nu muligheden for at komme på et hold, hvor grundtrinene bli’r grundigt udlært. Ligesom andre 

interesserede, der har brug for lidt grundlæggende danseteknik, selvfølgelig også er velkomne. 

Et andet nyt tiltag i denne sæson er, at vi har fået en del nye arrangementer, alle sammen i vores 

beboerlokale.  

Det første nye arrangement vi har er 8 x Oldies but Goodies med gæsteinstruktør Helle Jensen. Oldies vil i 

denne sæson ligge hver den første mandag i måneden, og det er åbent for alle.  

Det næste vi fandt på, er 3 x Onsdagsdans, som kun er for vores medlemmer.  

Et sidste nyt tiltag denne sæson er 4 x Sommerdans tirsdag i maj, som også er åbent for alle. 

Vi er meget spændte på, hvordan det vil gå med alle vores nye tiltag. 

Så nu ser vi frem til og glæder os til vores 6. sæson. 


